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Referat fra ordinær generalforsamling mandag den 31. maj kl. 19.30. 
 

Ad1. Valg af Dirigent 

Kim Tranegaard, Adonivej 40 blev valgt. 

Det blev konstateret, at der var indkaldt rettidigt. 

 

Ad2. Bestyrelsens beretning 

Lars Schubert, formanden for foreningen berettede om årets opgaver, varetaget af bestyrelsen. 

 

Ad3. Aflæggelse af årsregnskab. 

Britt Lindor Andersen, gennemgik årsregnskabet. Der var ingen kommentarer fra medlemmerne. 

 

Ad4. Indkomne forslag. 

 

Ad 4.a. Forslag omkring sti og boldbane 

Forslaget om at etablere en sti ved enden af Adonisvej mod skovlegpladsen blev godkendt og det 

skal være en løsning der holder, da der bliver meget mudderet. Så valget blev på den dyre af 

løsningerne med fast bund og stenmel. 

 

Det blev forslået, at der etableres en ekstra cykelsti ved Trojavej og cykelstier til at kunne 

komme på tværs af stamvejen (Adonisvej). Bestyrelsen tager de ekstra cykelstier op med 

kommunen. 

 

Forslag om anlæggelse af boldbane mellem skov og huse for enden af Adonivej, hvor der bliver 

jordforbedret og sået plænegræs til boldspil blev godkendt. Bestyrelsen sikrer, at det efter 

lokalplanen er tilladt. Bestyrelsen lover at inddrage beboere nær boldbanen for at sikre optimal 

placering. 

 

Det understeges, at fælles arealer ikke er beregnet til private fester. 

 

Ad4.b. Indkøb af fest telt 

Indkøb af fest telt blev ikke vedtaget. 

 

Ad4.c. Indkøb af plæneklipper 

Det blev besluttet, at bestyrelsen skal arbejde videre med et forslag om at købe en plæneklipper. 

Det vil blive fremlagt som et endeligt forslag til næste general forsamling. 

 

Ad4.d. Forslag om beplantning. 

Der var forslag om, at der blev plantet træer og buske på stamvejen, for at det blev et pænere 

kvarter. Det blev diskuteret og udfaldet blev, at bestyrelsen skal kigge på hele området, som en 

helhed. Bestyrelsen skal arbejde videre med at få professional rådgivningsfirma til at udarbejde et 

forslag til, hvordan hele Planetbyen kan blive forskønnet med fx buske og trær. Når denne plan er 

udarbejdet, vil forslaget blive fremlagt for grundejerne, og man kan så beslutte i hvilken 

rækkefølge, forslagene evt. skal etableres. 

 

Ad 5. Vedtagelse af budget og fastsættelse af kontingent for 2012. 

Grundejerforening 
Planetbyen - Vejle 
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Britt fremlagde budgettet for 2012, som blev vedtaget. 

Se budget på www.planetbyen.dk. 

Forslag til kontingent for 2012 på 1500kr blev godkendt. 

 

Ad6. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter. 

Bestyrelsen består af 

Lars Schubert, Adonisvej 44 – blev valgt. 

Pia Hansen, Adonisvej 69 – blev valgt. 

Britt L. Andersen, Medeavej 4 – blev valgt. 

Kalle Vincent Lau, Adonisvej 47 – ikke på valg, så Kalle fortsætter. 

Henrik Søndergaard Adonisvej 10, blev valgt. 

 

Som suppleanter så blev følgende personer valgt: 

Mikkel Smith, Adonisvej 18 – blev valgt. 

Anette Skifter, Medavej 12 – blev valgt. 

 

Ad7. Valg af revisor samt revisorsuppleant. 

Jesper Larsen, Adonisvej 1 blev genvalgt som revisor 

Jesper Gammeljord, Adonisvej 51 blev valgt som revisorsuppleant. 

 

Ad8. Eventuelt. 

Det blev spurgt, om der kan laves vejbump for at sætte farten ned på stamvejen (ca. 2500kr) 

 

Det blev spurgt, om der kan anlægges cykelsti og forbindelser over stamvej.  

 

Der opfordres til, at man tager hensyn til hinanden i forhold til hvornår man slår græs og fester i 

haven. 

 

Der opfordres til, at man får gennemfotogaferet kloaker/brønde før man overtager veje. 

 

Dirigenten takkede af for god ro og orden under mødet. 

 

Der var efter det formelle møde information fra Lars Schubert omkring overdragelse af veje og 

arealer fra kommunen til grundejerforeningen. 
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